
Jiří Němec 
TJ Centropen Dačice, hráč I. KLM 

 

Kam by se měly kuželky ubírat? Za mě by se měl snížit počet družstev v každé soutěži 

na 10. Nejenže by se uvolnily v již tak nabitém termínovém kalendáři víkendy, třeba pro 

reprezentaci nebo soutěže jednotlivců, ale hlavně by došlo ke zkvalitnění samotných soutěží. 

Když už jsem zmínil soutěže jednotlivců. Bylo by dobré, kdyby mistrovství ČR končila v 

dostatečném předstihu před MS, aby mohli repre trenéři vyzkoušet či dokonce nominovat 

kuželkářské "komety" s momentálně nejlepší aktuální formou, což je díky současnému systému 

prakticky nemožné. Budoucnost reprezentace je ale pouze v kvalitní práci s mládeží. Někde se 

to daří lépe, někde vůbec. Každopádně mnohdy jsou lidé starající se o mládež nedocenění, což 

může mnohé kluby nakonec přivézt k zániku. 

Moc se mi líbí, že mnoho klubů rozjelo živé přenosy na YouTube. Toto je cesta, jak 

přivést nového diváka na kuželnu a jak zpopularizovat náš sport. Stejně tak by mohly pomoci 

nové bezšňůrové automaty. Snad si na nich také zahraji.  

Ale pokud za deset let budeme na stejné úrovni, pak se asi také nebudu zlobit. Především 

budu moc rád, když v budoucnu, nejlépe už nikdy, nebudeme řešit podobné problémy jako 

letos. 
 


